
Van: 
Verzonden: dinsdag 28 december 2021 22:20:01   
Aan: griffie <griffie@huizen.nl> 
 
Onderwerp: Skatepark Huizen 
 
28-12-2021 
 
Beste gemeente van Huizen,  
 
Heel veel kinderen, in en rondom om Huizen, en ik houden heel erg veel van skateboarden. Dit doen 
we dan ook regelmatig, al helemaal tijdens de corona periode is dit onze toevlucht. 
Het skatepark in Huizen is voor ons en vele andere bijna niet meer begaanbaar, er is geen licht, op de 
ondergrond is skaten heel moeilijk, het ligt er altijd vol bladeren en de "obstakels" zijn oud en 
gevaarlijk (Als het een beetje nat is is het helemaal niet meer bruikbaar). 
 
Ik zou bij deze willen vragen of dit een bespreekpunt kan zijn in de eerstvolgende raadsvergadering. 
Wij zouden allemaal heel graag doorgaan met onze sport en daarbij hebben we uw hulp nodig! 
 
Met vriendelijke groet, 
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